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Dagordning

1. Årsmötets öppnande

2. P̊aminnelse att betala medlemsavgift

3. Genomg̊ang av beslut och arbetssätt

4. Val av mötesfunktionärer
Valberedningens förslag:

Ordförande: Erik Elfgren
Sekreterare: Nathalie Caron Elfgren
Bildsekreterare: Linda Levén
Justerare tillika rösträknare (2 st):

5. Fastställande av dagordning

6. Årsmötet stadgeenliga utlysande (4 veckor)

7. Verksamhets̊aret 2022

(a) Årsberättelse

(b) Resultat och balansräkning

(c) Revisorernas berättelse

8. Beslut om ansvarsfrihet för kassör och ungdomsr̊ad

9. Val av ungdomsr̊ad för 2023
Valberedningens förslag:

Ordförande (1 år): Nathalie Caron Elfgren
Kassör (1 år): Linda Levén
Ledamot (2 år): Erik Serrander, Hanna Serrander och Viktor Curenstam

10. Övriga val
Valberedningens förslag:

(a) Revisorer Kjell Isaksson och Anders Str̊alberg
(b) Valberedning Erik Elfgren och Linda Eriksson
(c) Ombud, regionstämma bestäms av UR
(d) Ombud, rikstämma bestäms av UR

11. Riktlinjer för verksamhets̊aret 2023

12. Fastställande av budget

(a) Anslag Equmenia region Nord

(b) Medlemsavgift 2023 (förslag: 50kr)

13. Rapporter

(a) Equmenia region Nords årsmöte

(b) Equmenias riksstämma

14. Proposition om justering av §8 i stadgarna

15. Övriga fr̊agor

16. Mötets avslutande
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7.a Verksamhetsberättelser

UR

Vi har varit ett litet gäng som träffats och haft möte
ungefär en g̊ang i m̊anaden. En stor grej som varit un-
der året har att tillsammans med församlingens styrelse
komma fram till vilken typ av tjänst som ska annon-
seras ut. Det arbetet har mynnat ut i en annons och
arbetet med att anställa n̊agon kommer att fortg̊a till-
sammans med församlingens styrelse under nästa år.
/Erik Serrander

Mat och snack

Mat och snack är en mötesplats för asylsökande ungdo-
mar, ungdomar med uppeh̊allstillst̊and och ”gammel-
svenskar”. Under 2022 har vi haft 16 träffar, ungefär
varannan söndag kl.13. Det har kommit mellan 3 och
6 deltagare varje g̊ang och 3-5 ledare. 20 olika unga
personer fr̊an olika länder har varit här och pratat och
fikat med oss. Under v̊aren har m̊anga f̊att läxhjälp.
Under hösten fick n̊agra hjälp med CV och annat, och
vi erbjöd spr̊aklekar, information om valet, bokning av
resor och försäkringar.
/Nathalie Elfgren

Popcorn

Mot slutet av februari drog vi ig̊ang v̊ar andra termin
för kör- och dansgruppen Popcorn! Vi träffades, som
tidigare, p̊a torsdagskvällarna och sjöng och dansade
tillsammans. Det hanns även med en fruktpaus och en
liten andakt p̊a slutet vid varje övningstillfälle. Under
v̊arterminen sjöng vi bland annat s̊angen ”Större än
världen” och dansade till l̊aten ”Idag” av Emmy och
Ella. Den 15 maj blev en stor dag för Popcorn d̊a de
fick medverka under Gudstjänsten med b̊ade s̊ang och
dans. Detta blev ocks̊a terminsavslutningen för gänget.

Vi planerade för att fortsätta verksamheten även
under höstterminen, men när den närmade sig blev det
tyvärr s̊a att vi inte kunde hitta n̊agon dag i veckan
att köra p̊a som passade b̊ade för deltagare och leda-
re. Därför lades verksamheten p̊a is för terminen, men
med en förhoppning om att kunna ta upp det igen un-
der 2023.
/Hanna Serrander

Ton̊ar

Ton̊ar är en grupp som är till för ton̊aringar som träffas
och spelar spel, bakar, klättrar och har det trevligt. Vi
har under v̊aren träffas p̊a m̊andagar fr̊an kl 19:00 till
22:00 i kyrkan. Vi har varit 3-5 personer varje vecka.
Under hösten har ton̊ar varit i samband med fredags-
middagarna. Vi har haft samlingar direkt efter fredags-
middagen och har d̊a spelat spel tillsammans.
/Linda Levén

Mat och Prat

Under året har vi haft mat och prat varannan vec-
ka. Till höstterminen byttes det dag fr̊an tisdag till
m̊andag för att flera var upptagna p̊a tisdagar. Det
har lagats flera olika rätter fr̊an shepards pie till den
traditionsenliga palten och semlan. Efter maten har vi
läst en bibeltext och diskuterat kring den med hjälp
av fr̊agor fr̊an en andaktsbok. Vi har däremot slutat
att läsa texten i andaktsboken efter att vi tillsammans
kommit överens om att den inte är s̊a bra alls. Det har
varit ca 6 personer de flesta g̊angerna och som flest var
vi när det var julbord och d̊a var vi ca 13 personer.
/Erik Serrander

Lussedagen

Fr̊an kl.12 den 10 december serverades palt, varmkorv
och t̊arta, och folk kunde g̊a omkring och köpa lotter
till brödtombolan och andra lotterier, köpa hembakat
bröd och annat hemlagat. Vi hade ocks̊a pralinauktion
och försäljning av julgranar. Det blev inget luciat̊ag i
år heller, vilket saknades. Vi hade underh̊allning i ser-
veringslokalen i form av lussekrysset. Vi har med detta
kunnat samla in 20323 kr till Equmenia Lule̊a. Tack
till alla som ställde upp p̊a olika sätt: bakade, hand-
lade, möblerade om, städade, serverade, samt bad för
dagen. Vi som planerade Lussedagen var: Nathalie El-
fgren, Linda Levén, Erik Serrander, Hanna Serrander,
Åsa Fredby, Anna-Karin Isaksson (Bergnäset) och Jan
Levén.
/Nathalie Elfgren

14 Proposition om justering av §8 i stadgarna

I §8 st̊ar det att ett föreningsmöte kan h̊allas ”efter kallelse av ungdomsr̊adet eller om minst 10 av föreningens
medlemmar begär det”. P̊a grund av det l̊aga medlemsantalet i föreningen idag jämfört med när paragra-
fen skrevs anser vi i UR att det inte längre är rimligt att det ska krävas 10 medlemmar för att tillkalla ett
föreningsmöte. Vi tycker att en tredjedel av medlemmarna är bättre d̊a vi nu har f̊a medlemmar och antalet
kan komma att förändras till b̊ade fler eller färre.

UR föresl̊ar årsmötet:
Att ändra §8 i stadgarna till ”Föreningsmöte h̊alls efter kallelse av ungdomsr̊adet eller om minst en tredjedel
eller minst 10 av föreningens medlemmar begär det. Kallelse till ett föreningsmöte ska utfärdas senast en vecka
före mötet. Mötet beslutar endast om ärenden som angetts i kallelsen.”.
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